
Protokół nr 4/2024 

z posiedzenia IV Komisji Budżetu i Finansów 

z dnia 22 października 2024 r. 

 

Obecni: 

Artur Baranowski, Adam Bartnicki, Agnieszka Djorić, Paweł Maciejewski, Beata Manowiec, Stanisław 

Pazera, Mariusz Stalski, Alicja Szapował, Rafał Tokarz, Waldemar Wilczyński, Lilia Wolańska, Agnieszka 

Zawiślak 

Nieobecni:  

- 

Goście: 

Paweł Kulig – Burmistrz Miasta  

Agnieszka Pogońska – Skarbnik Miasta Złotoryja 

Ewa Szczecińska – Bedryj – Sekretarz Miasta 

 

Prowadząca posiedzenie: 

Agnieszka Djorić – Przewodnicząca Komisji  

 

Posiedzenie IV Komisji BiF o godz. 14:00 otworzyła przewodnicząca Agnieszka Djorić.  

W posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych, co stanowiło kworum, przy którym Komisja mogła 

obradować. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji 

2. Przyjęcie porządku obrad Komisji 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzeń Komisji w dniu 18 września 2024 r.  

4. Finansowanie placówek oświatowych w roku szkolnym 2024/2025  

Referuje: Agnieszka Pogońska Skarbnik Miasta 

5. Przedstawienie aktualnego stanu prac nad Budżetem Miasta Złotoryja na 2025 r. 

Referuje: Agnieszka Pogońska Skarbnik Miasta 

6. Omówienie projektu uchwał: 

a) W sprawie zmian w Budżecie Gminy Miejskiej Złotoryja na 2024 r.  

Referuje: Agnieszka Pogońska Skarbnik Miasta  

b)  W sprawie zmiany uchwały nr 0007.LXII.500.2023 Rady Miejskiej Złotoryi z dnia 21 grudnia 

2023 r. w sprawie wieloletniej prognozy finasowania Gminy Miejskiej Złotoryja  

Referuje: Agnieszka Pogońska Skarbnik Miasta 

c) W sprawie opłaty targowej 

Referuje: Agnieszka Pogońska Skarbnik Miasta 

d) W sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień od tego 

podatku 

Referuje: Agnieszka Pogońska Skarbnik Miasta 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 2 Radni nie wnieśli uwag, porządek został przyjęty jednogłośnie:  

 Ilość głosów Lista imienna  

„za” 12 - wszyscy obecni- 

„przeciw” 0  

„wstrzymuje się” 0  

„brak głosu” 0  

nieobecni 0  



 

 Ad. 3 Radni nie wnieśli uwag, protokół z posiedzenia Komisji z dnia 18 września 2024 r. został przyjęty 

jednogłośnie:  

 Ilość głosów Lista imienna  

„za” 12 - wszyscy obecni- 

„przeciw” 0  

„wstrzymuje się” 0  

„brak głosu” 0  

nieobecni 0  

 

Ad. 4 Skarbnik Miasta Pani Agnieszka Pogońska przedstawiła finansowanie placówek oświatowych  

w roku szkolnym 2024/2025   

− Radni nie wnieśli uwag. 

− Burmistrz omawiał sytuację w placówkach oświatowych 

 

Ad.5 Skarbnik Miasta Pani Agnieszka Pogońska przedstawiła aktualny stan prac nad Budżetem Miasta 

Złotoryja na 2025 r. 

Pani Skarbnik podkreśliła przyjęcie kilku założeń do budżetu, min. Wzrost wynagrodzenia 

nauczycieli o 5%, oraz 5% podwyżki dla pracowników samorządowych 

− Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 6 Skarbnik Miasta Pani Agnieszka Pogońska omówiła projekty uchwał: 

Ad. 6 a)  w sprawie zmiany w Budżecie Gminy Miejskiej Złotoryja na 2024 r.  

Wynik głosowania w sprawie zmian w budżecie przedstawia się następująco:  

 Ilość głosów Lista imienna  

„za” 11  

„przeciw” 0  

„wstrzymuje się” 0  

„brak głosu” 1 Waldemar Wilczyński 

nieobecni 0  

Zmiany w budżecie zostały przyjęte. 

Ad. 6 b) w sprawie zmiany uchwały nr 0007.LXII.500.2023 Rady Miejskiej Złotoryi z dnia 21 grudnia                

               2023 r. w sprawie wieloletniej prognozy finasowania Gminy Miejskiej Złotoryja. 

Wynik głosowania w sprawie zmiany uchwały przedstawia się następująco:  

 Ilość głosów Lista imienna  

„za” 11  

„przeciw” 0  

„wstrzymuje się” 0  

„brak głosu” 1 Waldemar Wilczyński 

nieobecni 0  

Zmiany w WPF zostały przyjęte. 

Ad. 6 c) w sprawie opłaty targowej 

Wynik głosowania w sprawie zmiany uchwały przedstawia się następująco:  

 Ilość głosów Lista imienna  

„za” 11  

„przeciw” 0  

„wstrzymuje się” 0  

„brak głosu” 1 Waldemar Wilczyński 

nieobecni 0  



Uchwała została przyjęta. 

Ad. 6 d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień od tego 

podatku. 

Zmiany przedstawia poniższe zestawienie tabelaryczne: 

  Stawki 

obowiązujące 

do 31 grudnia 

2024 r. 

Stawki 

obowiązujące od 

1 stycznia 2025 r. 

Podatek od gruntów związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej 

1,34 1,38 

 pod wodami powierzchniowymi 6,66 6,84 

 pozostałych, 0,71 0,73 

 niezabudowanych objętych obszarem 

rewitalizacji, 

4,39 4,51 

Od budynków lub 

ich części  

mieszkalnych 1,10 1,19 

 związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej 

32,81 34,00 

 zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej w zakresie obrotu 

kwalifikowanym materiałem siewnym 

15,50 15,92 

 związanych z udzielaniem świadczeń 

zdrowotnych w rozumieniu przepisów o 

działalności leczniczej, 

6,76 6,95 

 pozostałych 11,17 11,48 

Od budowli   2% 2% 

 

Wynik głosowania w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień od 

tego podatku przedstawia się następująco:  

 Ilość głosów Lista imienna  

„za” 8  

„przeciw” 3 Paweł Maciejewski, Artur Baranowski, 

Agnieszka Djorić  

„wstrzymuje się” 0  

„brak głosu” 1 Waldemar Wilczyński 

nieobecni 0  

Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 7 W sprawach różnych nikt nie głos zabrał głosu. 

Ad. 8 Posiedzenie Komisji BiF o godz. 15:10  zostało zakończone. 

 

  Przewodnicząca Komisji  

               Budżetu i Finansów  

            /-/ Agnieszka Djorić /-/ 


